
Medlemsmöte EBK 30 Oktober 2018 

Närvarande: 21 medlemmar inkl vice ordf.  

 

1. Vice ordf öppnade mötet 

2. Dagordningen godkändes 

3. Till justeringspersoner valdes Ingrid Valgeborg och Gunnar Andersson 

4. Styrelsens redovisning. 

4.1. Avloppsanläggningen. (Se bifogad bild från ordförandes presentation.) 

4.2. Mätarbrunn (se bifogad bild) 

4.3. Vattenläckan (se bifogad bild) 

4.4. Gräsklipparen (se bifogad bild) 

4.5. Belysningen (se bifogad bild)  

Elcentralen är fortsatt problematisk. 

Ett möte med kommunen är utlovat, men inte inbokat. 

 

Diskussion om brunnarnas placering och den förmodade läckan. Frågor som ställdes var: 

• Har kommunen en plotter som kan leta upp läckan? Styrelsen hoppas kunna återkoppla 

om detta efter mötet med kommunen.  

• Mätarbrunnen ligger långt från klubbstugan, kanske på mark som hyrs av ridklubben? 

Klubben bör ta kontakt med ridklubben, eftersom det kan vara till fördel i kommande 

förhandlingar.  

• Synpunkter på att klubben har haft dåligt dokumentation av allt som rör vatten, avlopp, 

el, med mera, och att detta måste förbättras.  

• Mötet konstaterade att vi inte kan besluta något om framtida investeringar, och om 

vatten och avlopp på klubben, innan vi haft möte med kommunen och allt är utrett med 

försäkringsbolaget.  

• Tills vidare klarar vi oss med inhyrd bajamaja och vatten i dunkar.  

 

Diskussion om belysningen:  

• Hur fungerar den`? Det är många som inte vet hur man hanterar den. Tänder och släcker 

gör man inne i inomhushallen. En skylt på utsidan av hallen kommer att sättas upp av 

anläggningsgruppen. 

 

 



5. Kassörens rapport. Antal medlemmar: 338 (nettoökning med 20). Våra bankkonton har just nu en 

behållning på 114000:- respektive 83000:- men då tillkommer från SBK ca 50000:- som väntas 

inom kort.  

 

Medlemmarna röstade om inköp av ny gräsklippare som kommer att kosta 50000. Mötet var 

enhälligt i sitt beslut att köpa in den utsedda gräsklipparen. De som klipper bör få utbildning i hur 

den skall hanteras.  

 

6. Övriga frågor: En fråga ställdes om Himmelsfärdscupen, och hur den gått ekonomiskt. Kassören 

svarade att en del poster hade bokförts felaktigt, vilket bidragit till att resultatet sett sämre ut än 

det var. Detta har nu rättats i bokföringen. Ett möte för Himmelsfärdscupen är inbokat i mitten 

av november. Nästa cup kommer att ha en tydlig budget.  

 

Vandringspriser till årsmötet: Linda Säveros skall hålla i sammanräkningen. Linda Lindholm 

ombads lägga ut information om vilka priser som finns och vilken information medlemmarna 

behöver skicka till Linda S, på hemsidan och i medlemsgruppen. 

 

Valberedningen behöver få in förslag till årsmötet, framför allt behövs förslag på en ny kassör.  

 

7. Mötet avslutades.  

 

 

 

Vid protokollet    Ordförande 

 

 

______________________________  _____________________________ 

 

 

 

Justeras    Justeras 

 

 

_______________________________ ______________________________ 

 



 

 

 

 


